
GEMEENTELIJKE CULTUURRAAD WIELSBEKE 

p.a. Sociaal Huis, Hernieuwenstraat 15, 8710 Wielsbeke 

Tel:  056/67.32.70         

cultuur@wielsbeke.be 

  

VERSLAG VAN DE RAAD VAN BEHEER D.D 12/06/2023 

 

Aanwezig: Frederik, Daisy, José, John, Annie, Jens, Piet, Nele 

Verontschuldigd: Luc 

Afwezig: / 

Agenda: 

 

1. Werkingsverslag Bibliotheek 

 

2. Goedkeuring vorig verslag 

Het verslag werd goedgekeurd. 

 

3. Cultuurreis Dendermonde 

Er is een budget van 5 euro per persoon om bij de lunch een drankje aan te bieden. Voorstel 

is om bij aankomst in het restaurant te kijken op de kaart wat een glas wijn kost en dit aan de 

reisgenoten mee te delen. Voor de lunch werd 2u voorzien. 

Daarnaast is er een verrassing voorzien bij het kerkbezoek (dit staat niet op de uitnodiging).  

Het brouwerijbezoek is niet specifiek ingedeeld in twee groepen, maar wordt ter plekke 

bekeken. 

 

4. Juliaan Claerhoutprijs 

 

Er zijn 6 kandidaten: op de valreep is er ook nog een kandidatuur voor Yvonne 

Vanaverbeke/Helleyn. 

De kandidaturen van FERM en KH De Ware Vrienden: als vereniging 100 jaar worden is zeer 

opmerkelijk en de twee verenigingen maken aanspraak op de JC-prijs. De Cultuurraad 

selecteert beide verenigingen als winnaars. We hebben wel twee beeldjes nodig, maar er 

staan er nog twee in het archief van de bibliotheek. Frederik verwittigt de voorzitters van 

beide verenigingen. 

 

We kunnen ons de vraag stellen of we niemand ‘vergeten’ die niet genomineerd was. Als 

Cultuurraad moeten we misschien verder kijken naar mensen die een band hebben met 

Wielsbeke maar daarom niet cultureel bezig zijn in de gemeente. Een beetje zoals Tessa 

Wullaert in de sport: zij zet Wielsbeke in de kijker, maar oefent haar sport hier niet uit. Zoiets 

kan ook in cultuur. De komende jaren alert blijven voor zulke personen is de boodschap.  



 

 

5. 11-juliviering: praktische regeling 

 

’s Ochtends moet alles klaargezet worden in de foyer en de frigo’s gevuld worden. Daisy, Jens 

en José spreken om 9u af in OC Leieland. 

We voorzien cava en fruitsap op een tafel wanneer we uit de eventhall komen, daarna wordt 

er besteld aan de bar. Jens bestelt de drank en vraagt na of Rik Mervylde kan helpen met de 

bediening. Ook José, Annie, Senne en John helpen mee met de bediening. 

 

Dranken: cola, cola zero, witte + rode wijn, cava, plat + bruiswater, pils, Vlaamsche Leeuw. 

Voor de Vlaamsche Leeuw: kan gekeken worden voor degustatieglazen?  Piet contacteert 

Rik Buyse. FERM zorgt voor hapjes op de receptie. 

 

Technische benodigdheden: pupiter, vlaggen van Vlaanderen Feest, 2 micro’s, een laptop 

met de Powerpoint-presentatie van Hendrik Callewier.  Jens vraagt materialen op aan TD, 

Piet vraagt Powerpoint op en bezorgt die aan Jens.  

 

Verloop van de avond: 

 

Speech Frederik 

Lezing Hendrik 

Bedanking van de spreker: pakketje Vlaamsche Leeuw 

Uitreiking JC-prijs 

Woordje voorzitters verenigingen KH De Ware Vrienden + FERM 

Woordje Daisy 

KH De Ware Vrienden speelt Vlaamse Leeuw?  Frederik vraagt na bij de harmonie 

 

 

6. Advies rond straatnaam KMO-zone Breestraat 

 

Nieuwe straat die parallel zal lopen met de Rijksweg. Volgens de inventaris van Bouwkundig 

Erfgoed is er een link met de Lembeekwijk en de Warandewijk. De naam ‘Lembeekstraat’ lijkt 

een goede optie en wordt zo geadviseerd aan de dienst Omgeving. 

 

7. Erkenning Feest in Wielsbeke 

 

De vereniging was een tijd geleden al een erkende vereniging, maar aanvraag voor 

verlenging werd niet ingediend. Zij vragen nu opnieuw erkenning aan. Uit dossier blijkt dat 

aan alle voorwaarden werd voldaan. Aanvraag wordt goedgekeurd.  

 

8. Erkenning als A-vereniging JMA 

 

Het JMA vraagt om als A-vereniging (= gelijkgesteld met organisatie van de gemeente) 

erkend te worden, naar analogie met sportverenigingen wensen zij dezelfde voordelen 

omdat zij ook inzetten op jeugdwerking. Andere A-verenigingen zijn onder andere OKRA en 

NEOS. Dit is historisch zo gegroeid, er is dan ook geen bestaand kader of reglement dat 

criteria voor de erkenning van A-verenigingen omschrijft. 



Een van de argumenten van het JMA is dat ze een vorm van onderwijs (cf. muziekschool) 

aanbieden. Maar WASKO biedt met de zomerschool ook een soort van onderwijs aan, komen 

zij dan ook in aanmerking? Er moet opgepast worden dat er geen precedent geschept wordt. 

 

Door de doorgedreven jeugdwerking en kansen die het JMA biedt aan kinderen die niet 

gebaat zijn met de structuur van de Kunstacademie, geeft de Cultuurraad een positief advies 

op de aanvraag. 

 

 

9. Erkenning frituur Patrick & Doortje als erfgoed 

 

Matthias Diependaele wil frietkoten als monumenten laten erkennen. Frituur Patrick & 

Doortje vroeg oorspronkelijk om hun frituur als kandidaat naar voren te schuiven. De frituur 

wordt sinds 1985 uitgebaat en werd vernieuwd. Er worden over heel Vlaanderen slechts vijf 

frituren erkend, m.a.w. enkel de echte pareltjes die niet gemoderniseerd werden. 

Na gesprek met Patrick blijkt dat de kandidaatstelling echter niet echt een must is. Het advies 

van de Cultuurraad luidt dan ook om de kandidatuur niet in te dienen als Lokaal Erfgoed, 

omdat niet voldoende wordt voldaan aan de architecturale criteria. 

 

10. Varia 

 

Dokterspraktijk Kloosterdreef uit Ooigem opent een nieuwe praktijk op de hoek van de 

Guido Gezellestraat en de Hulstersestraat en is op zoek naar een geschikte naam. Na 

raadpleging van verschillende bronnen werd er niet meteen een historische insteek 

gevonden op die plaats. Helaas heeft de Cultuurraad dan ook niet meteen een geschikt 

advies beschikbaar. 

 

 

 

 

Volgende vergadering: maandag 18 september om 19u30 in het Sociaal Huis. 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


